
-----Original Message----- 

From: sz.csaba@kincseslap.hu [mailto:sz.csaba@kincseslap.hu]  

Sent: Thursday, January 09, 2014 1:07 PM 

To: Jegyző Kincsesbánya Polgármesteri Hivatal 

Subject: kérdések testületi ülésről 

 

Kedves Mónika! 

 

A december 10,-i rendkívüli testületi üléssel kapcsolatban várom az   

állásfoglalásodat. 

1. A nyíltnak mondott rendkívüli ülésről, az előző napi esti, rendes   

testületin még nem volt szó. Véleményed szerint a nyilvánosság hogyan   

érvényesül, ha az ülésre semmilyen meghívó, tájékoztató nem készül,   

ráadásként nekem senki sem szólt az ülésről, igaz Lakatos Jánosnak   

9.-én estefelé  - mivel bizottsági ülésre hívott - jeleztem, hogy   

10-én dolgozom. Az SzMSz szerint viszont 24 órával az ülés   

előtt(vagyis dec. 9-én reggel fél 8-ig) tudnom kellet volna róla, de   

értesítést nem kaptam a testületire. 

2. Véleményed szerint indokolt volt-e rendkívüli ülés összehívása?(Az   

SzMSz Sürgős, halasztást nem tűrő esetben ad erre lehetőséget) 

3. Ki hívta össze az ülést? 

4. Készült írásos előterjesztés? 

5. A jegyzőkönyv szerint a Pénzügyi Bizottság javasolta a polgármester   

és Kiss András jutalmát, ami rendjén is lenne (formailag), hiszen az   

SzMSz szerint a Pénzügyi Bizottság "Előterjeszti döntésre a   

polgármester, alpolgármester személyét érintő ügyeket (bér,juttatás,   

költségtérítés, fegyelmi, külföldi kiküldetési kérdések)" 

Bár tény a Bizottság elnöke ez ügyben felhívott és kérdezte a   

véleményemet, az is tény, hogy a Bizottság nem ülésezett, hiszen a   

Hivatalban ennek nincs nyoma, nem készült jegyzőkönyv, így véleményem   

szerint Lakatos János nem ismertethette az ülésen az általa   

elmondottakat a Pénzügyi Bizottság javaslataként. Mi erről a véleményed? 

 

Várom állásfoglalásodat 

 

üdv: Szatzker Csaba 

 

 

Kedves Csaba! 

 

A december 10-i testületi üléssel kapcsolatban a következő tájékoztatást 

adom: 

 

A december 9-i testületi ülés lezárását követően vetődött fel, hogy a nyílt 

ülésen még egy kérdést szükséges lett volna megtárgyalni, ezért a december 

10. reggel fél 8 órai időpontot egyeztették a képviselők az elmaradt 

napirend rendkívüli ülésen történő tárgyalására, tekintettel arra, hogy 

2013. évben több testületi ülés nem volt tervezve, és a jutalmak a 2013. 

évre vonatkoztak.  

Az ülés összehívására ezért külön nem volt szükség, mivel az ülést követően 

még minden képviselő jelen volt, aki az ülésen részt vett, a  10-i ülésen 

elhangzott, a Képviselő Úr felhívott, illetve hogy dolgozol, és nem tudsz 

részt venni az ülésen. 

 

Az ülésre nem készült írásos meghívó, amire az SZMSZ lehetőséget biztosít, 

hogy más értesítési módon történjen az ülés összehívása. 

A nyilvánosság biztosítása ebben az esetben valóban csak a közzétételkor 

valósult meg, ahogyan az a rendkívüli ülések esetében előfordul. 

 

A jutalmazások ügyében írásos előterjesztés nem készült, a Pénzügyi 

http://webmail.kincseslap.hu/cpsess4896152804/horde/imp/message.php?mailbox=INBOX&index=8942
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Bizottság Elnöke szóbeli előterjesztésben ismertette a Bizottság javaslatát. 

A Pénzügyi Bizottság működésére vonatkozóan tudomásom szerint nincsen külön 

szabályzat, a Bizottság által ellátott feladatokat az SZMSZ tartalmazza. 

Ennek alapján a Bizottság működésére vonatkozó szabályzat nem zárja ki a 

telefonon történő javaslat felvetést és véleménykérést. 

A képviselő-testület amennyiben szükségesnek látja, hozhat olyan döntést, 

hogy a bizottságok működését külön szabályzatokban részletesen kell 

rögzíteni. 

 

Kellemes szép napot kívánok, üdvözlettel: 

 

Jankovicsné Huszár Mónika 

 

 
 


